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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának 2008. szeptember 23-án 16 óra 10 perckor a Polgármesteri Hivatal II. emeleti 
mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
Jelen van:  Kıvári László elnök, Máté Péter, Dr. Balás Ákos, 

Horváth Jánosné, Ilosfai Gábor, Szabó Zsolt bizottsági 
tag 

 
Távolmaradt: Dr. Hadházy Ákos, Csernus Péter, Koller Attila 

bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent:  Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı, 
     Dr. Göttlinger István irodavezetı, 
     Orbán Attila irodavezetı, 
     Szeleczki József irodavezetı, 
     Dr. Kubik Andrea jogász, 
     Varga András jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívott:    Dr. Józan-Jilling Mihály az SZNKÖ elnöke 
     Bay Attila a Diákétkeztetési Kft. ügyvezetıje 
     Kurucz Zoltán, Tóth Ferenc a KT-Dinamic Kft.  
     ügyvezetıi 
     Szegesdi Sándor az „SZ-S” Bt. üzletvezetıje 

 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 6 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. Az ülést 16 óra 10 perckor megnyitja.  
 
Varga András: Két új napirendi pont javaslata van: Kérelem tulajdonosi hozzájárulás 
megadására játékterem létesítése céljából; Szent István tér 18. szám alatti társasház kérelme. 
 
Máté Péter: Pár szót szeretne szólni a Szüreti Napok rendezvénnyel kapcsolatban. 
 
Szeleczki József: Javasolja a 11. napirendi pont levételét. A Szociális és Egészségügyi 
Bizottság kérte fel a Mőszaki Irodát egy megvalósíthatósági tanulmány elkészítésére. A 
következı ülésre már minden információ rendelkezésre áll, akkor foglalkozzon ezzel a 
kérdéssel a bizottság. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel az elhangzott kiegészítésekkel együtt a teljes napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 
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N A P I R E N D 
 
1./ napirendi pont 
Javaslat a Wunderland Óvoda „KEOP-2007-5.1.0 energetikai hatékonyság 
fokozás”pályázatának támogatására 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
Meghívott: Dr. Józan-Jilling Mihály SZNKÖ elnök 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
KT-Dinamic Kft. felülvizsgálati kérelme 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
Meghívott: Tóth Ferenc, Kurucz Zoltán cégvezetık 
        Bay Attila a Diákétkezetési Kft. ügyvezetıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
Önkormányzati hozzájárulás megyei intézmény átszervezéséhez 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
Meghívott: Bay Attila a Diákétkeztetési Kft. ügyvezetıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Szekszárdi Önkormányzat …/2008. (…) rendelete a 2008. évi költségvetésrıl szóló 
12/2008. (II.29.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Orbán Attila irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Lemondás igénybe nem vett címzett támogatásról  
Elıterjesztı: Orbán Attila irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
6./ napirendi pont 
Lemondás igénybe nem vett céltámogatásról 
Elıterjesztı: Orbán Attila irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
7./ napirendi pont 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2008. évi közbeszerzési tervének 
módosítására 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
8./ napirendi pont 
Felajánlás köztéri szobor elhelyezésére 
Elıterjesztı: Herr Teréz irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés)  
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9./ napirendi pont 
A Csörge-tó hasznosítására vonatkozó szerzıdés-tervezet 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
Meghívott: Szegesdi Sándor az „Sz-S” Bt. üzletvezetıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
10./ napirendi pont 
Hajléktalan Gondozási Központ épületbıvítése 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
11./ napirendi pont 
IFU kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
12./ napirendi pont 
A Sári-Épker Kft. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
13./ napirendi pont 
Kérelem tulajdonosi hozzájárulás megadására 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
14./ napirendi pont 
Szent István tér 18. szám alatti társasház kérelme 
Elıterjesztı: Varga András bizottsági referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
15./ napirendi pont 
Beszámoló a lejárt határidejő bizottsági határozatok végrehajtásáról 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Javaslat a Wunderland Óvoda „KEOP-2007-5.1.0 energetikai hatékonyság 
fokozás”pályázatának támogatására 
Elıterjesztı: Dr. Kubik Andrea jogász 
Meghívott: Dr. Józan-Jilling Mihály SZNKÖ elnök 
 
Dr. Kubik Andrea: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Dr. Józan-Jilling Mihály: Eredetileg, 2005-ben még az óvoda felújításában gondolkodtak és 
sikerült is egy 150.000 eurós forrást találni, megnyert pályázat keretében. Ezt az összeget két 
egyenlı részletben lehet lehívni. Az épület a 80-as évek elején épült és azóta nem nyúltak 
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hozzá. A megnyert pályázatot követıen gondoltak arra, hogy egy Európai Uniós pályázat 
keretében a felújításon túlmutató munkálatokat is el lehetne végezni. Egy dolog még 
bizonytalan, a tetıszigetelés, mely nem része a pályázatnak. A teljes projekt gyakorlatilag 
150-160 millió Ft lett volna, ez miatt szakaszolták a munkálatokat. A szakértık álláspontja 
szerint 30 %-os energia megtakarítást tudnak elérni a projekt megvalósulása után. Kérik a 
hivatal megfelelı szervezeti egységeinek is a közremőködı segítségét a pályázat és a 
lebonyolítás során. 
 
Kıvári László: Hány gyerek jár az óvodába? 
 
Dr. Józan-Jilling Mihály: 260. 
 
Kıvári László: Mikor tervezik a kezdést? 
 
Dr. Józan-Jilling Mihály: 2009. és 2010. nyarán szeretnék megvalósítani a fejlesztéseket. A 
pályázat beadási határideje október 17. 
 
Máté Péter: Örül, hogy a körzetében lévı óvoda felújításra kerül. A 2009. évi munkálatokhoz 
rendelkezésre áll a forrás? Ez a pályázatban nem okoz gondot? 
 
Dr. Józan-Jilling Mihály: Reméli, hogy nem. Utófinanszírozású pályázatról van szó, ezért az 
elıfinanszírozás kérdésében is kéri az önkormányzat segítségét, az önrészen túl. Az összes 
Európai Uniós pályázatnál ez a gyakorlat. 
 
Dr. Balás Ákos: Hogyan kell értelmezni az SZNKÖ határozat 4. pontját? Ha pótmunkát kell 
elvégezni, vagy garanciális igények merülnek fel, akkor az önkormányzatnak kell helytállni? 
 
Dr. Józan-Jilling Mihály: Az alaphelyzet az, hogy a városnak kellene az óvodát felújítani. 
Arra szeretnének megoldást találni, hogy teljes egészében felújítsák az óvodát. 
 
Dr. Balás Ákos: Ki a fenntartó? 
 
Dr. Józan-Jilling Mihály: Az SZNKÖ az üzemeltetı. 
 
Máté Péter: A jelenlegi határozati javaslatban 11,4 millió forint összegő támogatást kell 
nyújtson az önkormányzat. Úgy értelmezi a dolgot, hogy elızetesen meg kell finanszírozni 
pénzügyileg is a beruházást. Kb. 80 millió forintot kell átmenetileg az önkormányzatnak a 
beruházás mögé tenni. A tetı hıszigetelése miért nincs benne a projektben? A bentrıl 
kiáramló hı nagy része ott megy el. 
 
Dr. Józan-Jilling Mihály: Ez valóban így van.  
 
Máté Péter: A tervezésre és egyéb költségekre rendelkezésre áll a pénz? 
 
Dr. Józan-Jilling Mihály: Az erre vonatkozó szerzıdéseket már megkötötték. A mőszaki 
vélemény rendelkezésre áll és a pályázatírót is kiválasztották. 
 
Kıvári László: Véleménye szerint a terv szerinti mőszaki tartalommal lehet támogatni a 
projektet. 
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Dr. Balás Ákos: Az a javaslata, hogy a támogatási megállapodás az aláírást megelızıen 
kerüljön a Jogi és Ügyrendi Bizottság elé. 
 
Máté Péter: Mivel utófinanszírozásról van, ezért vállalni kell az egész projekt 
elıfinanszírozását. Ezt is szerepeltetni kellene a közgyőlési határozatban. 
 
Dr. Göttlinger István: Egyetért Balás képviselı úr javaslatával. 
 
Dr. Józan-Jilling Mihály: Három dolog szükséges a sikeres projekthez: Az önkormányzat 
hozzájárulása az önrészhez; a projekt elıfinanszírozása; mőszaki és közbeszerzési területen 
nyújtott segítség a hivatal részérıl. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy egészüljön ki a határozati javaslat az elıfinanszírozás 
vállalásával. 
 
Dr. Józan-Jilling Mihály: Kb. februárra lehet tudni, hogy sikeres lesz-e a pályázat. 
 
Kıvári László: Az elhangzott javaslatok alapján megfogalmazza a módosított határozati 
javaslatot. 
 
Máté Péter 16 óra 48 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

279/2008. (IX.23.) GMB határozat 
Wunderland Óvoda energetikai felújítási pályázata 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága támogatja a Wunderland Óvoda 
felújítását és az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja 
a Közgyőlésnek: 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése a Wunderland 

Óvoda felújítására benyújtandó „KEOP-2007-5.1.0 
energetikai hatékonyság fokozása” pályázatot 11.140 eFt-tal 
támogatja a 2008. évi költségvetés általános tartalék kerete 
terhére. 

 
2. A Közgyőlés vállalja a pályázat pénzügyi finanszírozási 

feladatainak lebonyolítását és a 2009. évi költségvetés 
terhére mintegy 70 millió Ft értékben a projekt 
elıfinanszírozását. 

 
3. A Közgyőlés felhatalmazza a polgármestert a Jogi és 

Ügyrendi Bizottság által jóváhagyott támogatási 
megállapodás aláírására. 
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4. A Közgyőlés felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
nyújtson segítséget a kisebbségi önkormányzat számára a 
pályázat megvalósítása során felmerülı 
építésengedélyeztetési, mőszaki ellenıri, valamint a 
közbeszerzési teendıkkel kapcsolatos feladatok 
elvégzésében. 

 
Határidı: 2008. szeptember 25. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
2./ napirendi pont 
KT-Dinamic Kft. felülvizsgálati kérelme 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
Meghívott: Tóth Ferenc, Kurucz Zoltán cégvezetık 
        Bay Attila a Diákétkezetési Kft. ügyvezetıje 
 
Dr. Göttlinger István: A KT-Dinamic Kft. 2004. óta üzemelteti a Szociális Foglalkoztatót, 
amit 67 fı foglalkoztatására fejlesztettek fel és tisztességes mőködést biztosítottak. Kéri a 
bizottság támogatását a gazdasági társaság által elıterjesztett kérdésekben. Az elsı kérés a 
meglévı készletállomány után fennálló tartozás elengedése lenne – tekintettel a megváltozott 
körülményekre -, melyet a Közgazdasági Iroda ezután a Pénzügyi Bizottság elé terjesztene. A 
második kérés pedig az lenne, ha az elsı nem teljesíthetı, hogy ezzel az összeggel az 
önkormányzat szálljon be egy nonprofit cégbe a szociális foglalkoztatás mőködtetése céljából. 
A pályázatok egyre inkább arra íródnak ki, hogy az önkormányzat a fenntartó és ezt veszik 
figyelembe.  
 
Dr. Balás Ákos: Hogyan kell értelmezni azt, hogy az önkormányzat szálljon be egy non-
profit cégbe? 
 
Dr. Göttlinger István: A törzstıke megemelésével. 
 
Dr. Balás Ákos: Onnantól kezdve ki látná el ezt a feladatot? Az új cég, vagy a KT-Dinamic 
Kft.? 
 
Dr. Göttlinger István: Errıl a KT-Dinamic Kft. képviselıi tudnának nyilatkozni. 
 
Kıvári László: Már többször foglalkozott a bizottság a foglalkoztató mőködésével. 
Elmondható, hogy a KT-Dinamic Kft. komoly munkát végez ezen a területen. Már 2006-ban 
jelezte a cég, hogy további munkákat vállaltak volna be, de negatívan változtak a jogszabályi 
feltételek, melyek többletterheket idéztek elı. 
 
Tóth Ferenc: Az eredeti szerzıdésben az szerepel, hogy felülvizsgálati kérelemmel 
fordulhatnak az önkormányzathoz, ha megváltozik a jogszabályi környezet. Nagyon sok 
minden változott 2004. óta. Az ország több településén már jól mőködik a kht. forma, 
Szombathelyen, Kecskeméten, Dombóváron.  
 
Dr. Balás Ákos: Az új cég látná el a továbbiakban a foglalkoztatást? 
 
Tóth Ferenc: Igen, de a pontos jogi formát most nem tudná megmondani. 
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Dr. Balás Ákos: Nincs ismerete arról, hogy a KT-Dinamic Kft. más tevékenységet is végez-e. 
Nem látja a konkrét szándékot. Mit várnak még a várostól azon kívül, hogy bevigye ezt a 
kezelhetetlen raktári készletet egy közös cégbe? 
 
Tóth Ferenc: A tevékenységi kör eléggé szerteágazó. A foglalkoztatás további biztonságos 
folytatását eredményezné az együttmőködés. 
 
Dr. Balás Ákos: Attól nem teremtıdnek újabb munkalehetıségek, ha létrehoznak egy új céget 
és a KT-Dinamic Kft. is megmarad. A város hajlandó a vállalkozásokba beszállni, azokat 
támogatni, de most nem látja tisztán az elképzeléseket a KT-Dinamic Kft. részérıl.  
 
Máté Péter 17 óra 7 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Dr. Göttlinger István: Az talán megfelelı határozati javaslat lenne, ha a bizottság támogatná 
az elképzelést és felkérné a céget a részletek kidolgozására. 
 
Dr. Balás Ákos: Számos adózási kérdést is felvet ez a probléma. Nagyon kezdetlegesnek 
tartja az elképzelést. Támogatja egy közös cég gondolatát, de annak részleteit ki kell dolgozni. 
Ebben az esetben ezt a tevékenységet a KT-Dinamic Kft-bıl ki kell venni. 
 
Tóth Ferenc: Ha a város úgy döntene, hogy visszaveszi a foglalkoztatást, akkor egy nagy kı 
esne le a szívükrıl. Folyamatosan elıre menekülnek. 
 
Dr. Balás Ákos: Kiemelt közhasznú szervezetet lehetne létrehozni, amivel 
adókedvezményeket is el lehetne érni. A fennálló készletállományt pedig apportként venné át 
az új cég.  Hajlandóak esetleg kivonulni a szociális foglalkoztatásból? 
 
Tóth Ferenc: Igen. 
 
Kıvári László: Ez csak az elsı fordulója a tárgyalásoknak, a bizottságon túl ezt még meg kell 
tárgyalja a Jogi és Ügyrendi Bizottság, valamint végsı soron a Közgyőlés is.  
 
Dr. Balás Ákos: Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

280/2008. (IX.23.) GMB határozat 
KT-Dinamic Kft. javaslata 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága megtárgyalta a Rehabilitációs 
Foglalkoztató mőködtetésével kapcsolatos üzemeltetıi 
javaslatot és támogatja a KT-Dinamic Kft-vel kötött feladat-
ellátási megállapodás megszüntetését és a megváltozott 
munkaképességő személyek foglalkoztatási feladatainak 
ellátására egy non-profit szervezet létrehozását. 
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A Bizottság javasolja, hogy a KT-Dinamic Kft. által 2004-ben 
átvett leltár szerinti készletállomány apportként kerüljön be az 
új szervezetbe. 

Határidı: 2008. november 30. 
Felelıs: Dr. Göttlinger István irodavezetı 

 
3./ napirendi pont 
Önkormányzati hozzájárulás megyei intézmény átszervezéséhez 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
Meghívott: Bay Attila a Diákétkeztetési Kft. ügyvezetıje 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 

 
281/2008. (IX.23.) GMB határozat 
Önkormányzati hozzájárulás megyei intézmény 
átszervezéséhez 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága elfogadásra javasolja a 
Közgyőlésnek az „Önkormányzati hozzájárulás megyei 
intézmény átszervezéséhez” címő közgyőlési elıterjesztés 
határozati javaslatát. 
 
Határidı: 2008. szeptember 25. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
Kıvári László: Javasolja, hogy a Csörge-tóval kapcsolatos elıterjesztéssel folytassa a 
bizottság az ülést. 
 
4./ napirendi pont 
A Csörge-tó hasznosítására vonatkozó szerzıdés-tervezet 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
Meghívott: Szegesdi Sándor az „Sz-S” Bt. üzletvezetıje 
 
Varga András: Ismerteti az elızményeket.  
 
Máté Péter: Javasolja, hogy a 17. pont egészüljön ki azzal, hogy a bérlı részérıl súlyos 
szerzıdésszegésnek minısül, ha környezetszennyezı tevékenységet végez a területen. A 18. 
pontban rögzített elszámolás esetében az elvégzett munka értéke nem biztos, hogy 
megegyezik a bérlı által az önkormányzat rendelkezésére bocsátott számlák összegével. Az 
elvégzett munka valós értékét kellene figyelembe venni.  
 
Varga András: Tájékoztatja a bizottságot, hogy az elmúlt hónapokban többen is érdeklıdtek 
a Csörge-tó hasznosítása ügyében és a tegnapi nap is járt a Polgármesteri Hivatalban egy 
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érdeklıdı, aki megismerve a szerzıdés-tervezetet, kifejtette, hogy hasonló feltételek mellett 
hajlandó lenne ennél magasabb bérleti díjat is fizetni az önkormányzatnak. 
 
Szeleczki József: Javasolja, hogy a 18. pontban rögzített elszámolás csak a beruházási jellegő 
munkákra vonatkozzon. Azoknak az értékét még elızetesen is meg lehet eléggé pontosan 
határozni és utólagosan kontrollálni. 
 
Dr. Balás Ákos: Alapvetıen azt tudja támogatni, hogy semmilyen térítésre ne legyen jogosult 
a bérlı, ha önhibájából nem tudja a vállalt kötelezettségeit teljesíteni.   
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a Máté Péter, valamint Dr. Balás Ákos képviselı urak 
javaslataival kiegészítve támogassa a bizottság a szerzıdés elfogadását. Ezentúl javasolja, 
hogy a bizottság kérje fel a Jogi és Ügyrendi Bizottságot a szerzıdés véleményezésére. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

282/2008. (IX.23.) GMB határozat 
Csörge-tó hasznosítása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági 

és Mezıgazdasági Bizottsága az alábbi kiegészítéssel 
támogatja a Csörge-tó hasznosítására az „Sz-S” Bt-vel 
kötendı szerzıdés-tervezet elfogadását: 

 
- A tervezet 17. ) pontja egészüljön ki azzal, hogy súlyos 

szerzıdésszegésnek minısül, ha a Bérlı környezetkárosító 
tevékenységet végez a bérelt területen. 
 

- A Bizottság a tervezet 18.) pontját nem támogatja. 
 
2. A Bizottság felkéri a Jogi és Ügyrendi Bizottságot a 

szerzıdés-tervezet véleményezésére. 
 
Határidı: 2008. október 30. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 
       Dr. Horváth Kálmán JÜB elnök 

 
Dr. Göttlinger István: Kéri, hogy a bizottság a közbeszerzési terv módosítására vonatkozó 
elıterjesztéssel folytassa az ülést. 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2008. évi közbeszerzési tervének 
módosítására 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti az elıterjesztést. 
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Kıvári László: Mikor történik meg a szilárd burkolatú utak felújítása? 
 
Szeleczki József: Jövı évvégi elszámolás van, a közbeszerzési eljárást bonyolítják le az idén, 
illetve szerzıdéskötésre kerül sor. Az aszfaltozást jövıre valósítják meg. A közbeszerzési 
eljárás módja tekintetében voltak viták a szakértıvel. Nem egyszerő, hanem nyílt eljárást 
fognak lebonyolítani. 
 
Kıvári László: Hogy áll a Mérey utcai Idısek Otthona felújítása? 
 
Szeleczki József: Eredménytelen lett a közbeszerzési eljárás, ezért meg kell ismételni. 
 
Kıvári László: Agóra program milyen stádiumban van? 
 
Szeleczki József: Az engedélyezési, kiviteli tervek elkészítésére vonatkozó tárgyalásos 
közbeszerzési eljárás 2. fordulója zajlik jelenleg, holnap lesz az eredményhirdetés. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

283/2008. (IX.23.) GMB határozat 
Közbeszerzési terv módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága elfogadásra javasolja a 
Közgyőlésnek a 2008. évi közbeszerzési terv módosítását. 
 
Határidı: 2008. szeptember 25. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
Ilosfai Gábor 17 óra 40 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
6./ napirendi pont 
Lemondás igénybe nem vett címzett támogatásról  
Elıterjesztı: Orbán Attila irodavezetı 
 
Orbán Attila: Nincs kiegészíteni valója. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

284/2008. (IX.23.) GMB határozat 
Lemondás igénybe nem vett címzett támogatásról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága elfogadásra javasolja a 
Közgyőlésnek a „Lemondás igénybe nem vett címzett 
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támogatásról” címő közgyőlési elıterjesztés határozati 
javaslatát. 
Határidı: 2008. szeptember 25. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
7./ napirendi pont 
Lemondás igénybe nem vett céltámogatásról 
Elıterjesztı: Orbán Attila irodavezetı 
Orbán Attila: Nincs kiegészíteni valója. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

285/2008. (IX.23.) GMB határozat 
Lemondás igénybe nem vett céltámogatásról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága elfogadásra javasolja a 
Közgyőlésnek a „Lemondás igénybe nem vett 
céltámogatásról” címő közgyőlési elıterjesztés határozati 
javaslatát. 
 
Határidı: 2008. szeptember 25. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
Dr. Göttlinger István: Kéri a bizottságot, hogy a tulajdonosi hozzájárulásra vonatkozó 
kérelemmel folytassa az ülést. 
 
 
8./ napirendi pont 
Kérelem tulajdonosi hozzájárulás megadására 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István irodavezetı 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

286/2008. (IX.23.) GMB határozat 
Tulajdonosi hozzájárulás játékterem mőködtetéséhez 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága hozzájárul a Szekszárd, Kiskorzó 
tér 1. szám alatti (hrsz: 1919/4) ingatlan játékterem céljára 
történı hasznosításához. 
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A Bizottság felkéri a polgármestert a tulajdonosi nyilatkozat 
aláírására. 
Határidı: 2008. szeptember 25. 
Felelıs: Dr. Göttlinger István irodavezetı 

 
Kıvári László: Javasolja, hogy a költségvetési rendelet módosítására, valamint a köztéri 
szobor elhelyezésére vonatkozó elıterjesztést az ülés végén tárgyalja a bizottság. 
 
9./ napirendi pont 
Hajléktalan Gondozási Központ épületbıvítése 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Szeleczki József: A közgyőlési döntésnek megfelelıen módosították a terveket. Kéri, hogy 
támogassa a bizottság további 1,3 millió Ft biztosítását. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

287/2008. (IX.23.) GMB határozat 
Hajléktalan Gondozási Központ épületbıvítése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága elfogadásra javasolja a 
Közgyőlésnek a Hajléktalan Gondozási Központ 
épületbıvítése tárgyában megfogalmazott határozati 
javaslatot. 

 
Határidı: 2008. szeptember 25. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
 
10./ napirendi pont 
IFU kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Szeleczki József: Tájékoztatja a bizottságot, hogy az Ifjúsági Unió Egyesület a rendezvény 
megtartásához 1,1 millió Ft támogatást kapott a Sport, Ifjúsági- és Civil Szervezetek 
Bizottságától. A közterület-foglalási engedélyt 2 + 2 gépkocsira kérte meg az Egyesület. 
 
Dr. Balás Ákos: Javasolja, hogy a gépkocsi kiállítással kapcsolatos díjat ne engedje el a 
bizottság, a kérelem többi részét pedig támogassa. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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288/2008. (IX.23.) GMB határozat 
IFU kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági 

és Mezıgazdasági Bizottsága a közterületek használatáról 
szóló 9/1991. (VI.27.) KT. rendelet 14. § (2) bekezdése 
alapján támogatja az Ifjúsági Unió Szekszárd (Szekszárd, 
Szent László u. 19.) közterület-használati díj elengedésére 
vonatkozó kérelmét és a 34. Gemenci Nagydíj Országúti 
Kerékpáros Verseny kapcsán a 12.000.- Ft összegő 
közterület-használati díj megfizetésétıl eltekint. 
 

2. A Bizottság javasolja az aljegyzınek, hogy az 1. pontban 
rögzített rendezvény kapcsán részben – 275.120.- Ft 
értékben - tekintsen el a helyi közút nem közlekedési célú 
igénybevételéért fizetendı díjtól. A Bizottság a 
kerékpárversenyhez kapcsolódó gépkocsi kiállítás 
vonatkozásában - 140.000.- Ft - nem javasolja az 
aljegyzınek díjfizetési kötelezettség mellızését. 
 

Határidı: 2008. szeptember 30. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 
       Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
11./ napirendi pont 
A Sári-Épker Kft. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József irodavezetı 
 
Varga András: A bizottság kérte, hogy a Mőszaki Iroda nyilatkoztassa meg a vállalkozót a 
PB palack értékesítési árával kapcsolatban. Sári József ügyvezetı írásbeli nyilatkozatában 
4.400.- Ft bruttó összeget jelölt meg a 11,5 kg-os PB palack áraként. A MOL benzinkútnál a 
hasonló nagyságú PB palack ára 4.495.- Ft. 
 
Máté Péter: Ebben az esetben javasolja a közterület-használati díjmentesség megállapítását a 
próbaidıszakra. 
 
 További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

289/2008. (IX.23.) GMB határozat 
Sári-Épker Kft. kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága - tekintettel arra, hogy az árusító 
nyilatkozata szerint kedvezıbb áron forgalmazza a PB 
gázpalackot, mint az üzemanyag-töltı állomások - támogatja 
a Sári-Épker Kft. (Bátaapáti, Dózsa Gy. u. 13.) kérelmét és  
javasolja az aljegyzınek, hogy 2008. szeptember 5. – 2008. 
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október 31. közötti idıszakban tekintsen el a PB gázpalack 
mozgóbolt formájában történı árusítása kapcsán a helyi közút 
nem közlekedési célú igénybevételéért fizetendı díjtól.  

 
Határidı: 2008. szeptember 30. 
Felelıs: Szeleczki József irodavezetı 
       Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
12./ napirendi pont 
Szent István tér 18. szám alatti társasház kérelme 
Elıterjesztı: Varga András bizottsági referens 
 
Varga András: Ismerteti a tárgyban született korábbi bizottsági, valamint közgyőlési 
határozatokat, valamint a kérelem lényegét. 
 
Dr. Balás Ákos: A társasháznak az a kérelme, hogy a Közgyőlés által megítélt 700.000 Ft 
összegő támogatás terhére elvégezhesse az Építési Osztály által elıírt munkálatokat. 
Életveszélyes állapotokat kell elhárítani. Tudomása szerint már kértek árajánlatot erre 
szakosodott cégtıl, ami 160.000 Ft + ÁFA összeget adott meg a munka ellenértékeként. A 
lakóknak is van 100.000 forint önerejük. 
 
Kıvári László: A kivitelezıvel szembeni per során érvényesíteni kell ezeket a költségeket. 
 
Máté Péter: Miért nem lehet a felsı szint építését folytatni? 
 
Dr. Balás Ákos: Az építési engedély a társasházé, de az építési hatóság addig nem adja ki a 
folytatásra az engedélyt, amíg az életveszélyt nem hárítják el és nem készül statikai 
szakvélemény, aminek a költsége 450.000.- Ft. A szakvélemény választ ad arra, hogy még 
milyen munkákat kell elvégezni, utána lehet folytatni a pert, aminek a befejezése 1,5 – 2 év. A 
következı határozati javaslatot fogalmazza meg: A bizottság javasolja a Közgyőlésnek, hogy 
a 222/2008. (VI.26.) szekszárdi öh. számú határozatban biztosított 700.000.- Ft összegő 
vissza nem térítendı támogatás terhére támogassa a Szent István tér 18. szám alatti társasház 
kérelmét és az élet- és balesetveszélyt okozó zsaluzati elemek, kiálló faszerkezetek 
elbontásának költségeihez járuljon hozzá és egészítse ki a lakóközösség által a munkák 
elvégzéséhez biztosított 100.000.- Ft-ot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

290/2008. (IX.23.) GMB határozat 
Szent István tér 18. szám alatti társasház kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága javasolja a Közgyőlésnek, hogy a 
222/2008. (VI.26.) szekszárdi öh. számú határozatban 
biztosított 700.000.- Ft összegő vissza nem térítendı 
támogatás terhére támogassa a Szent István tér 18. szám alatti 
társasház kérelmét és az élet- és balesetveszélyt okozó 
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zsaluzati elemek, kiálló faszerkezetek elbontásának 
költségeihez járuljon hozzá és egészítse ki a lakóközösség 
által a munkák elvégzéséhez biztosított 100.000.- Ft-ot. 
 
Határidı: 2008. szeptember 25. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
13./ napirendi pont 
Szekszárdi Önkormányzat …/2008. (…) rendelete a 2008. évi költségvetésrıl szóló 
12/2008. (II.29.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Orbán Attila irodavezetı 
 
Kıvári László: A bizottság már többször foglalkozott azzal, hogy a Hegyközség, valamint a 
Polgárır Egyesület részére nyújtott zárolásokat oldja fel a Közgyőlés. A mostani elıterjesztés 
sem tartalmaz erre vonatkozóan javaslatot. 
 
Orbán Attila: A bizottság fogalmazza meg ezt módosító indítványként. A költségvetési 
rendelet módosítása nem tartalmazza a köztisztasági elıirányzat módosítását, mivel az erre a 
célra biztosított 70 millió Ft nem lesz elég. A tömegközlekedési decentrum létrehozásának 
költsége sem szerepel az anyagban. Nem tudja pontosan, hogy az érintett cégek mennyiben 
járulnak hozzá a decentrum kialakításának költségeihez. 
 
Szeleczki József: A kerékpárút építésével kapcsolatos pályázat során az önkormányzat 
vállalta a Hunyadi u. elıtti szakasz teljes aszfaltozását 17 millió Ft feletti nagyságrend 
mellett. Erre született egy bizottsági határozat, miszerint ebbıl 4,5 millió Ft maradjon a 
kerékpárútra, a többi pedig kerüljön átcsoportosításra a tömegközlekedéssel kapcsolatos 
megállóhelyek kialakítására. Plusz elemként merül fel a Gróf Pál utcai megállóhely, bár az 
Árok utcai átkötés elmaradt. Több megállóhely kialakítása vált szükségessé, mint amennyi 
korábban meg volt határozva. Kb. 20 millió forintba kerülnek a megállóhely létesítések. A 
Park Centertıl érkezett egy támogató levél, miszerint 3,2 millió forinttal hozzájárulnának a 
decentrum kialakításához. A Tesco-nak most írtak levelet, hogy kövessék a Park Center 
példáját. 
 
Máté Péter: Mennyibe került a Szent István téri megálló áttelepítése? 
 
Szeleczki József: 1 millió Ft feletti összegbe. 
 
Szabó Zsolt: Érkeznek az észrevételek a tömegközlekedéssel kapcsolatban? 
 
Szeleczki József: Igen. Készítenek róluk egy táblázatos összesítıt, amit a bizottság elé 
terjesztenek. 
 
Kıvári László: Javasolja a költségvetési rendelet módosításának elfogadását és javasolja, 
hogy a bizottság kezdeményezze a Hegyközség, valamint a Polgárır Egyesületeknek nyújtott 
támogatások zárolásának feloldását. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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291/2008. (IX.23.) GMB határozat 
2008. évi költségvetési rendelet módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága elfogadásra javasolja a 
Közgyőlésnek a 2008. évi költségvetési rendelet módosítását. 
A Bizottság javasolja, hogy a Közgyőlés oldja fel a 
Szekszárdi Polgárır Egyesületnek, valamint a Hegyközség 
Szekszárdnak nyújtott támogatások zárolását. 
 
Határidı: 2008. szeptember 25. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
14./ napirendi pont 
Felajánlás köztéri szobor elhelyezésére 
Elıterjesztı: Herr Teréz irodavezetı 
 
Kıvári László: Tárgyalásra javasolja a bizottság a közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

292/2008. (IX.23.) GMB határozat 
Felajánlás köztéri szobor elhelyezésére 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottsága tárgyalásra javasolja a 
Közgyőlésnek a „Felajánlás köztéri szobor elhelyezésére” 
címő közgyőlési elıterjesztést. 
 
Határidı: 2008. szeptember 25. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
 

Kıvári László: Javasolja, hogy a következı ülésre halassza a bizottság a lejárt határidejő 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló tárgyalását. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
elfogadott. 
 
Máté Péter: Napirenden kívül mondja el, hogy a Garay téren környezetszennyezés történt a 
Szüreti Napok idején. Mit kezd ezzel a hivatal? 
 
Szeleczki József: Összességében elmondható, hogy az árusok és a játszóeszközöket 
üzemeltetık sokkal nagyobb károkat okoztak, mint az elmúlt évben. Jelenleg is folyik a károk 
összeírása. Láncokat vágtak át, lyukakat fúrtak az útburkolatba. Fontos, hogy a lehetı 
legkevesebb korlátozással járjon a rendezvény, ezen jövıre a szervezıknek finomítani kell. 
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Kıvári László: Szerencsés lenne, ha jövıre a bizottság egy tagja már az elıkészületekben is 
részt venne. 
 
Szabó Zsolt: Elmondja, hogy kellemetlenül érezte magát múlt héten, a Bodri Pincészetben 
tartott kihelyezett ülésen. Nem képviselte méltóképpen magát a bizottság. Kevesen voltak 
jelen a tanácskozáson, pedig a vendéglátók nagyon színvonalas elıadást tartottak. 
 
Máté Péter: Miért nem kapott értesítést a Fecskeházzal kapcsolatban tartott megbeszélésrıl? 
 
Szeleczki József: Nem tudja. A következı egyeztetésre majd küldenek meghívót. 
 
Máté Péter: A Fecskeházban tartandó garanciális bejárásokon is szeretne részt venni. 
 
 
További napirendi pont nem lévén a bizottság elnöke az ülést 18 óra 15 perckor berekesztette.  

 
 

K. m. f. 
     
    Kıvári László  

                   elnök 
 
Készítette: 
                       Varga András  
                    jegyzıkönyvvezetı  
  
  
 
 Ellenjegyzem: 
   Amreinné dr. Gál Klaudia             
               aljegyzı 


